

《國際財務報告準則第 17 號》：保險合同線上研討會

Webinar - IFRS 17: Insurance Contracts

2022-08-18

合辦機構 Co-hosted by :



日期及時間 Date and time	2022 年 8 月 18 日，晚上 7:30 – 9:00 18 August 2022, 7:30 pm – 9:00 pm
語言 Language	廣東話，附英語講義 Cantonese, Supplemented with English material
費用 Fee	澳門註冊會計師公會會員：澳門元壹佰元正 ACRM Member: MOP 100 非會員：澳門元壹佰伍拾元正 Non member: MOP 150
截止報名日期 Enrolment closing date	2022 年 8 月 12 日 12 August 2022
證書 Certification	出席了是次線上研討會百分之九十或以上之人士可獲頒發出席證書 Certificate will be issued to participants for attending 90% or above of the webinar.

本次線上研討會重點 Webinar Highlights

《國際財務報告準則第 17 號》保險合同的生效將對保險實體在保險合同的會計處理產生重大的轉變，是次研討會將對準則進行簡介。講者將對新準則中的重要方面進行解釋、對新準則帶來的轉變進行講解，並分享有關準則的實務經驗及洞察。

有關主題包括：

1. 《國際財務報告準則第 17 號》的簡介
2. 《國際財務報告準則第 4 號》與《國際財務報告準則第 17 號》的主要差異
3. 《國際財務報告準則第 17 號》對保險實體及其利益相關方的影響

IFRS 17 Insurance Contracts will dramatically change the way insurance companies account for insurance contracts. This webinar introduces the standard at a high-level. The speaker will explain the key aspects of the new standard, highlight areas that will result in a change in practice, and share some practical insights regarding this standard.

Topics to be covered:

1. Overview of the fundamentals of IFRS 17
2. Major differences between IFRS 4 and IFRS 17
3. Impacts of IFRS 17 on insurance companies and its stakeholders

關於演講者 About the Speaker



楊祖澤先生是德勤中國香港金融服務業合夥人。他擁有超過 20 年經驗，致力為金融機構提供審計及會計諮詢服務。近年他專注為中國內地及香港客戶就《國際財務報告準則》(IFRS) / 《香港財務報告準則》(HKFRS) 第 17 號的推行提供諮詢服務。楊先生經常擔任講座及外部培訓的講者，分享有關 IFRS/ HKFRS 17 的意見。

Mr. Richard Yeung is a Partner with Deloitte Hong Kong. He has over 20 years of professional experience in audit and accounting advisory services for financial institutions. He currently focuses on IFRS/HKFRS 17 implementation advisory services for clients in Hong Kong and Mainland China. He is a regular speaker of a variety of seminars and external training on IFRS/HKFRS 17.

《國際財務報告準則第 17 號》：保險合同線上研討會
Webinar - IFRS 17: Insurance Contracts
2022-08-18

合辦機構 Co-hosted by :



報名表（請用正楷填寫）

Enrollment Form (Please use block letters)

電郵 Email: acrm@acrm.org.mo

中文姓名

Chinese Name _____

外文姓名

Foreign Name _____

職位

Position _____

手提電話

Mobile _____

澳門註冊會計師公會會員 ACRM Member

非會員 Non member

機構名稱

Organization _____

電郵

Email _____

如有任何查詢，歡迎致電 (853) 2855 3380

請在填妥報名表，連同研討會報名費用存入澳門註冊會計師公會的中國銀行澳門分行戶口 (18-01-01-10-050-1889) 的人數紀錄，並於 2022 年 8 月 12 日或之前電郵至 acrm@acrm.org.mo 予澳門註冊會計師公會

是次線上研討會的連結將於活動開始的兩日前發送至參加者的電郵，請使用報名表內的電郵地址登入線上研討會平台以便記錄出席情況。

For further information, please contact (853) 2855 3380

Please send the filled enrolment form with the deposit record to the email of Macau Society of Registered Accountants (acrm@acrm.org.mo) on or before 12 August 2022. The fees should be paid by transferring to Macau Society of Registered Accountants' account opened in the Bank of China Macau branch. (Account number: 18-01-01-10-050-1889)

The link to join the webinar will be sent to the participant's email two days before the webinar. Please use the registered email account in this enrolment form to login the webinar platform for recording the attendance.